

## Ledermøde 3/8-2022 - referat

19.00 - 21.00 i Sejlcentret

Til stede: Ejner, Tomi, Henrik, Ole, Maria, Stephanie, Lene, Lars, Mads O og Frida



**FDF**  
FRIVILLIGT  
DRENGE- OG PIGE-  
FORBUND

2. Ordstyrer - Mads O  
Referant - Frida
3. Evaluering af Landslejr og Herrevejsmarch
  - Der er lavet en liste over ris og ros, med henblik på næste landslejr
  - Mangelfuld forplejning
  - Evt. mulighed for en anden mulighed i forhold til lejrplads
  - Udveksling af tanker i forhold til mere aktivering under sejladser
  - Herrevejsmarch, gik fint, som vanligt
  - Færre gående, og formentlig lavere omsætning (regnskabet er ikke opgjort endnu)
4. Samarbejde med sejlklubberne
  - Dejligt med flere børn på vandet
  - Ønske om en mere struktureret plan for torsdagsholdet, og en mere fælles afslutning
  - Ønske om en mere grundig introduktion på mandagsholdet
  - Rigtig gode aktiviteter, men det går lidt ud over ledersammenholdet, da der bliver dannet to hold
  - Vigtigt at børnene selv har håndklæder med, så lederne ikke skal vaske dem
5. Duelighedsbevis til vores seniorer
  - Der undersøges og arbejdes videre på ideen
  - Mads O er inden længe klar til at eksaminere til alle prøverne
6. Kanoinstruktør i SCV
  - Der er skaffet resurser til uddannelse af kanoinstruktører
  - Lars, Tomi og Stephanie er umildbart interesseret i kurset
7. VM for Sjægte i Hjarbæk
  - Ejner står for invitation til weekendlejr i forbindelse med VM
  - Mads O er kontaktperson i forbindelse med arrangementet

8. Opbevaringshallen i Frederiks

- Nye planer for grunden og hallen, og den skal være tømt senest til maj, muligvis tidligere
- Søndag d. 11 september kl. 10.00 mødes, dem som kan, i Frederiks til oprydning

9. Svanerent og rengøringsklub

- Rengøringsrummet skal ryddes, så Svanerent kan have deres ting der
- Andet sted til egne rengøringsartikler skal findes

10. Materiel i SCV

- Hvis der er fejl eller skader på huset, skal man kontakte Mads O, Ejner eller Peter
- Hvis der er fejl eller mangler på fartøjerne, skal man kontakte Ejner eller Mads O, så der ikke opstår misforståelser og lign.
- Ønske om at skifte centerrullerne på alle megintrailerne, tjekke trailerne i løbet af vinteren
- Bestyrelsen ønsker at bruge pengene fra Balder på en ny motorbåd, men der er en bekymring om, at udstyret ikke bliver behandlet ordentligt

11. Skal vi være en FDF-kreds eller fortsætte som vi har gjort hidtil?

- Ejner fremlagde fordele og ulemper

12. Evt.

- Lidt manglende udlejning
- Øget energiforbrug i 4 kvartil i 2021, udviklingen følges
- 18 september skal der bruges skippere til sejlads ved Borgvold
- Muligheder for andet låsesystem til svanerne undersøges
- Der skal laves ekstra nøgler til seniorer og lederen som fortsat mangler
- Nogle ledere ønsker at komme en anden dag i vintersæsonen, så der kan laves klargøring